
Ope møte om samarbeidsløysingar for å få tilbake eit 
sterkare husdyrhald i Geiranger. 
Måndag 23. mars kl 17 på Union Hotell 
Ei arbeidsgruppe som har sett på korleis ein kan få tilbake meir av 
husdyrhaldet i Geiranger vil presentere resultat og forslag til 
løysingar på eit ope møte. Gruppa har spesielt sett på moglege 

løysingar m.o.t. økonomi, organisering og driftsbygning.  
 
Program:  
 1700-1730 Velkomst og kort orientering om bakgrunnen for arrangementet 
   v/næringssjef Inge Bjørdal og direktør Katrin Blomvik 
1730-1800 Gjennomgang av økonomiske kalkylar og føresetnader for eit fellesprosjekt 
                 v/prosjektleiar Jo Helge Sunde, TINE AS og fylkesagronom Byrge Fitje 
1800-1830 Utfordringar og mulegheiter med omsyn til byggjeprosess (byggjemåte, materialval, 
                 byggjestil, klimakrav m.m.) 
   v/bygningsteknisk planleggjar Bjørn Steinar Skarbø, Landbruk Nordvest 
1830-1900 Finansieringsmulegheiter for bygget 
   v/Inge Bjørdal og banksjef og sauebonde Stein Ivar Krohn 
1900-1920 Enkel servering og beinstrekk 
1920-2000 Om dialogen med grunneigarar om alternative plasseringar av bygget og avgrensingar i 
                 høve til plassering (rasfare m.m.) 
    v/Inge Bjørdal 
2000-2030 Alternativ for organisering av drifta (selskapsform, eigeninnsats, regelverk m.m.) 
   v/Dagleg leiar Jan Ove Lotsberg, Astra Økonomi Nordfjord AS og Inge Bjørdal 
 
2030-2130 Kva ynskjer brukarane/dei aktive bøndene i Geiranger 
   Open sesjon for oppsummering og konklusjonar med omsyn til vidare 
                 arbeid og framdrift:? Ev. oppnemning av arbeidsgruppe 
                 
 
 
 
 
 


